
Forventningsnotat til regional planforum- Finnmark fylkeskommune  

 

Planlagt deltakelse er:  

Statsbygg: Marte Kollstrøm (prosjektleder) og Marcus Hothmann (prosessleder Plan og eiendom) 
Karasjok kommune: Sanja Kubat, planlegger  

Saken gjelder: Bakgrunn for saken er oppdragsbrev fra Kultur- og likestillingsdepartementet, som 
er utgangspunktet for at Statsbygg har satt i gang arbeid med å utvikle et forprosjekt for et nytt 
museumsbygg i Karasjok.  

Museet forvaltes av Stiftelsen RiddoDuottarMuseat (RDM) som i tillegg til de to lokalitetene i 
Karasjok (De samiske samlinger og Samisk kunstmagasin) også forvalter tre andre museer 
(Porsanger museum, Kautokeino bygdetun, Porsanger museum og Kokelv sjøsamiske museum i 
Hammerfest kommune).  

Det ble utarbeidet konseptutredning hvor både rehabilitering/utvidelse av dagens bygg og 
riving/nybygg ble vurdert, og Sametingets plenum samt Kultur- og likestillingsdepartementet har 
med utgangspunktet i denne konkludert med at det mest hensiktsmessige vil være å rive dagens 
og føre opp et nytt bygg.  

Formålet med reguleringsplan er derfor å legge til rette for et nybygg i Karasjok (Mari Boine 
geaidnu) som vil erstatte det eksisterende museet og leielokalene for Samisk kunstmagasin. 
Side 2 av 2 Henning Larsen Architects AS og Rambøll Norge AS er engasjert som Statsbyggs 
planfaglige og tekniske rådgivere.  

Planoppstart er varslet og merknadsfristen er satt til 26.06.2024.  

Plansituasjon:  

Gjeldende reguleringsplan for området der dagens museumsbygg er plassert, er fra 1984 
(Karasjok tettsted/Nord), men der er flere reguleringsplaner som berører infrastrukturen som er 
planlagt oppgradert i forbindelse med nytt museumsbygg. Det er av ulike årsaker besluttet at det 
skal utarbeides detaljregulering, og dette ble også vedtatt i Hovedutvalg for miljø, plan og 
samfunn i Karasjok kommune.  

Prosessen så langt  

Statsbygg har tatt kontakt med Karasjok kommune i en tidlig fase og det har allerede vært flere 
dialogmøter med kommunen. Et møte vedrørende konsekvensutredning for kulturmiljø, ble 
avholdt med Statsbygg, Karasjok kommunes planlegger, Sametinget, Finnmark Fylkeskommune 
og styrets ledere fra RDM og De samiske samlinger. I tillegg til dette har det vært avholdt et 
informasjonsmøte (åpent møte) på museet 15.05.2024. Her ble det gitt ut informasjon om 
planarbeidet til innbyggere, og invitert til innspill og spørsmål.  

Tema som ønskes drøftet i planforum:  

Først og fremst er det ønskelig å informere om det pågående planarbeidet, slik at det er invitert 
til bred medvirkning fra alle som måtte ha interesse/berøres av tiltaket. Statsbygg og kommunen 
ønsker å drøfte mulige konsekvenser av byggetiltaket og hvordan disse bør håndteres i forhold til 
følgende tema:  

- Kulturmiljø  



– Dyrkbar jord  

- Nedhogging av skog  

- Infrastruktur vei: Dagens vei trenger oppgradering, og prosjektet ønsker også å tilrettelegge vei 
og infrastruktur i forhold til økt antall besøkende til det nye museet.  

- Det er også planlagt en tursti som skal koble sammen museet med Karasjok sentrum.  

- Tips til avklaringer rundt eiendomsforhold Side 3 av 3  

- Hvordan få til en god og gjennomført reguleringsplan, i et prosjekt hvor selve utformingen av 
bygget ikke er klart før i slutten av 2024?  

- Eventuelt andre problemstillinger som kan oppstå senere  

– Utbyggingsavtale - ønsker å høre erfaringer og tips  

Alle relevante dokumenter finnes i varsel om oppstart på Rambøll sine nettsider:  

https://www.ramboll.com/no-no/kunngjoring-varsel-om-oppstart-av-reguleringsplanarbeid-
karasjok  

Vi ønsker spesielt Finnmark fylkeskommune, Sametinget, Statsforvalteren, Statens Vegvesen og 
Forsvarsbygg som deltakere i dette møtet. 
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